

NORTHWEST TERRITORIES POWER CORPORATION ACT

RATE STRUCTURE REGULATIONS,  
amendment

The Commissioner, upon the recommendation of the Minister, under section 35 of the *Northwest Territories Power Corporation Act* and every enabling power, orders as follows:

1. The *Rate Structure Regulations*, established by regulation numbered R-006-89, as amended by regulations numbered R-053-89, R-001-90 and R-046-90, are amended by these regulations.

2. Section 2 is repealed and the following is substituted:

"2. The rate structure of the Corporation is set out in the Schedule."

3. Item 10.1, set out in item 1 of the schedule to these regulations, is added after Item 10 in Part I of the Schedule.

4. Item 25(a)(i) of the Schedule is amended by striking out

- (a) "5.26¢/kWh" and substituting "5.71¢/kWh"; and
- (b) "2.63¢/kWh" and substituting "2.85¢/kWh".

5. Item 51(c) of the Schedule is amended by striking out "(ICG Northern Utilities Ltd.)" and substituting "(Centra Power Inc.)".

6. Item 51(d)(vii) of the Schedule is repealed and that item set out in item 2 of the schedule to these

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'ÉNERGIE DES TERRITOIRES DU NORD-OUEST,

RÈGLEMENT SUR LA STRUCTURE TARIFAIRE—MODIFICATION

Le commissaire des Territoires du Nord-Ouest, sur la recommandation du ministre, en vertu de l'article 35 de la *Northwest Territories Power Corporation Act* (Loi sur la Société d'énergie des Territoires du Nord-Ouest) et de tout pouvoir habilitant, décrète :

1. Le règlement n° R-006-89 intitulé *Rate Structure Regulations* (Règlement sur la structure tarifaire) modifié par les règlements n° R-053-89, R-001-90 et R-046-90, est de nouveau modifié par le présent règlement.

2. L'article 2 de la version anglaise est abrogé et remplacé par ce qui suit :

«2. The rate structure of the Corporation is set out in the Schedule.»

3. L'annexe du même règlement est modifiée par insertion, après l'article 10 de la partie I, de l'article 10.1 qui figure à l'article 1 de l'annexe qui figure à l'annexe du présent règlement.

4. Le sous-alinéa 25a)(i) de l'annexe du même règlement est modifié :

- a) par suppression de «0,526 \$/kWh» et par substitution de «0,0571 \$/kWh»;
- b) par suppression de «0,263 \$/kWh» et par substitution de «0,0285 \$/kWh».

5. L'alinéa 51c) de l'annexe du même règlement est modifié par suppression de «(ICG Northern Utilities Ltd.)» et par substitution de «(Centra Power Inc.)».

6. Le sous-alinéa 51d)(vii) de l'annexe du même règlement est abrogé et remplacé par l'article 2 de

regulations is substituted.

l'annexe qui figure à l'annexe du présent règlement.

7. Section 3 comes into force on August 1, 1991.

7. L'article 3 entre en vigueur le 1<sup>er</sup> août 1991.

Dated at Yellowknife, April           , 1991.

Fait à Yellowknife, le           avril 1991.

D.L. Norris  
Commissioner of the Northwest Territories  
Commissaire des Territoires du Nord-Ouest

SCHEDULE

1. "10.1. Colville Lake

	<u>Customer</u>	<u>Government Customer</u>
<u>(a) Domestic service</u>		
(i) Monthly service charge:	\$5.80	\$5.80
(ii) Monthly energy charge:	\$1.0577/kWh	\$1.6176/kWh
<u>(b) Commercial service</u>		
(i) Monthly demand charge:		
(A) First 5 kilowatts or less	\$23.20	\$23.20
(B) All remaining kilowatts	\$4.64/kW	\$4.64/kW
(ii) Monthly energy charge:	91.59¢/kWh	\$1.4559/kWh".

2. "(vii) For contract year 1991-92, demand and energy charges based on forecasted service costs and electricity usage estimates, referred to in clause (iii)(E), are:  
     demand charge: \$13.50/kVA  
     energy charge: 8.89¢/kWh".

## ANNEXE

### 1. «10.1. Colville Lake

	<u>Client</u>	<u>Client du gouvernement</u>
a) <u>service domestique</u>		
(i) redevance mensuelle d'abonnement :	5,80 \$	5,80 \$
(ii) tarif mensuel d'énergie :	1,0577 \$/kWh	1,6176 \$/kWh
b) <u>service commercial</u>		
(i) prime mensuelle de puissance :		
(A) les 5 premiers kilowatts ou moins	23,20\$	23,20\$
(B) les kilowatts supplémentaires	4,64 \$/kW	4,64 \$/kW
(ii) tarif mensuel de l'énergie :	0,9159 \$/kWh	1,4559 \$/kWh.

2. «(vii) Pour l'année contractuelle 1991-1992, la prime de puissance et le tarif de l'énergie basés sur les prévisions des coûts de service et les estimations de la consommation de l'électricité, mentionnées dans la clause (iii)(E) sont :

prime de puissance : 13,50 \$/kVA  
tarif de l'énergie : 0,0889 \$/kWh.»